



Dagsorden til bestyrelsesmøde

Emne: Bestyrelsesmøde

Formål med mødet: At behandle punkterne og evt. indkomne spørgsmål

Anvendelse af mødets resultat: Sørge for DCH Vejle drift

Dato:

Tirsdag d. 6. maj 2024

Medbring:

Kalender

Mødedeltagere: Flemming, Jette, Dorte, Ditte, Joan, Lene

Afbud fra: Alle mødt

Tid: Kl. 19.00

Sted: Campus Vejle
Boulevarden 48, Vejle

Mødeindkaldelse sendt rundt: Ja
Referat: Lene

Punkter:

1. **Næste mødedato** 21. juni i klubben kl. 17.30 – 18.30

2. **Info fra formanden (Flemming)**

Intet nyt.

3. **Økonomi (Jette)**

Vi kommer til at mangle indtægter, da vi har færre hvalpehold.

Vi talte en del om, hvordan man kan koordinere det, så der kan komme flere hold igennem.

4. **Info fra konkurrenceudvalget (Joan)**

Der er styr på de konkurrencer, der holdes resten af året.

Dog skal der tages initiativ til klubmesterskab på holdene.

5. **Info fra Træningsudvalget (Dorte)**

- Malene Sørensen er færdig med NW overbygningen.
- Hanne Nielsen og Malene Sørensen i gang med DCH overbygningen 24. august til 10. november.
- Charlotte Thomsen og Susanne Lyng Madsen i gang med Familiehund overbygning afholdes i periode 18. august til 19. oktober 2024.
- Starter hvalpehold op tirsdag den 7. maj med Hanne Nielsen og Susanne Lyng Madsen.
- Sommerafslutning: Vi regner med, at de forskellige hold selv holder en lille sommerafslutning evt. med grillpølser, som foreningen sponsorerer.



- Økonomi i forhold til efteruddannelse: Ci har brugt en del penge, men der er stadig mulighed for uddannelse inden for begrænset omfang.
- Nordisk mesterskab den 11. – 12. – 13. september 2026.

6. Info fra Pladsudvalg og Vand- og toiletudvalg (Ditte)

Det går godt, men langsomt. Desværre er vores vand så forsinket, at vi først får vandet efter sommerferien.

Toiletvognen må gerne blive stående, hvis der bliver bygget en brandmur mellem toiletvognen og klubhuset.

Der mangler lidt i køkkenet.

Vi har drøftet processen med tilskud fra kommunen til hele vores klubhusprojekt – vand mv.

7. Fra sekretæren (Lene)

- Foreningspuljen fra DGI – hvad kan vi søge om? Bestyrelsen har været til Foreningsforum hvor vi bl.a. hørte om fundraising, og vi arbejder på hvad vi kan søge til klubben.
- Vi hørte også om "Gør frivilligheden synlig i den forening".

8. Kommende aktiviteter

- 11. maj medlemsmøde med fokus på emnet om frivillighed i klubregi.
- Fredag d. 21. juni kl. 18.30 er der et foredrag med Michale Thomsen om sprængstof hunde inden for Forsvaret.
- Tirsdag den 25. juni udvalgsudvalg bestyrelse udvalg.
- 31. august NW kursus motivation og belønning Bente og Louise.
- Tirsdag den 1. oktober TU møde, 17.30 – 21.00
- Tirsdag den 22. oktober instruktører møde 17.30 – 21.00.
- 5. oktober medlemsmøde Anne Rise fortsættelse af emnet frivillighed.
- 9. november klubfest
- 16. 17. november efteruddannelse for instruktører Viborg kurset.

9. Evt.